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HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 
Zagreb, Pavla Hatza 5/III 
 
UPRAVNI ODBOR 
 

ZAPISNIK 
 

sa elektroničke sjednice Upravnog odbora Hrvatskog pčelarskog saveza („HPS“ ili „Savez“) 
održane dana 21. studenog 2023. godine 

s početkom u 07:00 sati 
 
 
Dana 13. studenog 2023. članovima Upravnog odbora, njihovim zamjenicima te članovima Nadzornog 
odbora Saveza dostavljeni su poziv i dnevni red, zajedno sa materijalima, za elektroničku sjednicu 
Upravnog odbora (dalje: „UO“). 
 
U dostavljenim materijalima predložen je dnevni red kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 
ELEKTRONIČKE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HPS-a 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 
2. Prihvaćanje Zapisnika sa sjednice UO od 29. rujna 2023. 
3. Potvrđivanje novoga pašnog povjerenika (zamjena) udruge pčelara „Hrvatsko zagorje” Zabok 
Na skupštini udruge imenovan je novi povjerenik. Udruga traži da se do sada imenovani g. Jureša 
zamijeni sa novo izabranim g. Božidarom Ladišićem (Hižakovec 2, Donja Stubica, OIB: 62493589063). 
4. Donošenje odluke o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije pčelara i pčelinjaka i 
ažuriranja podataka u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2024. godinu 
Predlaže se iznos od 0,24 EUR/ ažuriranoj košnici. Vidi obrazloženje u dokumentu NAKNADA PO 
KOŠNICI - AŽURIRANJE KOŠNICA. 
5. Donošenje odluke o novim cijenama oglašavanja 
Predlaže se promjena trenutnih cijena oglašavanja te se predlaže da predsjednik Saveza uz popuste 
koje odobri UO može odobriti dodatan popust. Vidi pojašnjenja u dokumentu 
PRIJEDLOG_Cijene_oglašavanja 2024. 
6. Donošenje odluke o brisanju iz članstva Saveza Udruge pčelara „Kastav“ (Kazimira Jelušića 7, OIB  
59670722246) 
Člankom 23. Statuta Saveza propisano je će se udruga brisati iz članstva Saveza, ako za razdoblje 
duže od jedne godine ne plati članarinu, a sve u skladu s rokovima određenim Odlukom Upravnog 
odbora. 
Odluku o brisanju iz članstva donosi Upravni odbor Saveza. 
Udruga pčelara Kastav zadnji put je Savezu platila članarinu za 2021. (dana 2.6.23021.) 
7. Razno 
 
Najavljeno je da se elektronička sjednica UO otvara dana 21. studenog 2023. u 7:00 sati te traje 3 dana 
do ponoći 23. studenog 2023. Dakle, elektronička rasprava kao i elektroničko glasovanje počine dana 21. 
studenog 2023. u 7:00 sati i traje do 24:00 sati dana 23. studenog 2023. 
 

*---*---* 
 
Predsjednik Saveza je s danom 21. studenim 2023. otvorio elektroničku sjednicu UO te konstatira da 
je sjednica UO počela u 7,00 i poziva sve članove UO na konstruktivnu raspravu te potom glasovanje. 
 
Također, prije nego usvojimo dnevni red predlaže dopunu točke 5. na način da se uz nove cijene 
oglašavanja odrede i nove cijene pretplate za časopis „Hrvatska pčela“. Predlaže se da cijena pretplate 
iznosi 40,00 EUR za tuzemne pretplatnike, 45,00 EUR za inozemne i pojedinačni broj 5 Eura. Tako 
da prijedlog točke 5. glasi „Donošenje odluke o novim cijenama pretplate i oglašavanja“. 
 
Također, želim skrenuti pažnju da je u točci 6. dnevnog reda omaškom navedena godina sa znamenkom 
više, kako ne bi bilo zablude, zadnji dan kada je UP „Kastav“ platila članarinu Savezu je dan 2.6.2021. 
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*---*---* 
 
Elektroničkoj sjednici UO pristupilo je 20 članova UO (g. Kocet, g. Čuljak, g. Gašparević, g. Taritaš, g. 
Mravak, g. Komparak, g. Vedak, g. Aračić, g. Fajdetić, g. Bukvić, g. Pintar, g. Vukić, g. Balen, g. Tomić, g. 
Trupković, g. Grdić, g. Zorić, g. Bronić, g. Kovačević i g. Krog) te se utvrđuje da postoji kvorum i 
nastavlja se s radom sjednice UO te sve odluke donesene na istoj bit će pravovaljane. 
 
Jedan (1) član UO nije glasovao, a jedan (1) je glasovao nakon proteka roka – ponoći 23.11.2023. 
 

*---*---* 
 
AD/ TOČKA 1. Prihvaćanje dnevnog reda 
G. Mravak pod točkom Razno upućuje prigovor za poziv na skupštinu s obzirom da nisu bile točke 
dnevnog reda na sjednici U.O. koje su trebale biti usvojene ili odbijene, kao što su: financijsko izvješće za 
2023., rebalans za 2023., financijski plan za 2024., osnivanje EU pčelarskog saveza. Čime se krši Statut 
HPS-a i zakon RH. Obzirom na navedeno predlažem još jednu točku dnevnog reda na Skupštini: 
Ukidanje U.O. HPS-a, jer ne služi svrsi. Neka ostanu sam predsjednik i radno predsjedništvo. 
 
Predsjednik Kocet nakon iznesenog prigovora g. Mravka dopunjuje predloženi, a još ne usvojeni dnevni 
red s novom točkom pod rednim brojem 7. „Donošenje prijedloga financijskog plana i programa za 2024. 
te utvrđivanje godišnjeg financijskog plana, plana rada Saveza te financijskog izvješća Saveza za 
prethodnu poslovnu godinu“, a točka „Razno“ postaje točka redni broj 8. 
 
G. Gašparević nije suglasan s načinom dopuna dnevnog reda te moli radno predsjedništvo da prekine 
ovu sjednicu od lakrdije i zakaže se novi termin. Također točke dnevnog reda staviti u akt sa 
memorandumom potpisati i ovjeriti, tipkanje i slanje dopune s mobitela ili tko zna od kuda je neozbiljno. 
Također prije glasanja o točkama dnevnog reda prvo izglasala dnevni red i onda pristupiti glasanju. 
 
Slijedom navedenih dopuna predsjednika Koceta konačni prijedlog dnevnog reda glasi kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 

ELEKTRONIČKE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HPS-a 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Prihvaćanje Zapisnika sa sjednice UO od 29. rujna 2023. 

3. Potvrđivanje novoga pašnog povjerenika (zamjena) udruge pčelara „Hrvatsko zagorje” Zabok 

Na skupštini udruge imenovan je novi povjerenik. Udruga traži da se do sada imenovani g. Jureša 
zamijeni sa novo izabranim g. Božidarom Ladišićem (Hižakovec 2, Donja Stubica, OIB: 62493589063). 

4. Donošenje odluke o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije pčelara i pčelinjaka i 
ažuriranja podataka u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2024. godinu 

Predlaže se iznos od 0,24 EUR/ ažuriranoj košnici. Vidi obrazloženje u dokumentu NAKNADA PO 
KOŠNICI - AŽURIRANJE KOŠNICA. 

5. Donošenje odluke o novim cijenama pretplate i oglašavanja 

Predlaže se promjena trenutnih cijena oglašavanja te se predlaže da predsjednik Saveza uz popuste 
koje odobri UO može odobriti dodatan popust. Vidi pojašnjenja u dokumentu 
PRIJEDLOG_Cijene_oglašavanja 2024. 

6. Donošenje odluke o brisanju iz članstva Saveza Udruge pčelara „Kastav“ (Kazimira Jelušića 7, OIB 
59670722246) 

Člankom 23. Statuta Saveza propisano je će se udruga brisati iz članstva Saveza, ako za razdoblje 
duže od jedne godine ne plati članarinu, a sve u skladu s rokovima određenim Odlukom Upravnog 
odbora. Odluku o brisanju iz članstva donosi Upravni odbor Saveza. 

Udruga pčelara Kastav zadnji put je Savezu platila članarinu za 2021. (dana 2.6.2021.) 

7. Donošenje prijedloga financijskog plana i programa za 2024. te utvrđivanje godišnjeg financijskog 
plana, plana rada Saveza te financijskog izvješća Saveza za prethodnu poslovnu godinu 
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8. Razno 

 
 
Sa 17 glasova „ZA“, 3 glasa „SUZDRŽANA“ (g. Taritaš, g. Tomić i g. Fajdetić) Upravni odbor HPS-a je 
većinom glasova prihvatio gore navedeni dnevni red sa svim predloženim dopunama kako je navedeno. 
 
(G. Mrđen je glasovao „SUZDRŽAN“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu 
pribrojani ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi 
promijenio donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 2. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice UO od 29. rujna 2023. 
G. Mravak se protivi zapisniku iz razloga što se u zapisniku ne vidi tko je sudjelovao u raspravama po 
točkama dnevnog reda i što je tko iznosio (sažetak). 
 
G. Fajdetić se protivi zapisniku iz razloga što smatra da je zapisnik napisan traljavo (ne vidi se tko je što 
rekao). Također za zapisnik glasaju i članovi UO koji nisu niti bili prisutni na sjednici UO (ne znam kako 
oni potvrđuju istinitost zapisnika). 
 
G. Pintar je suzdržan, pošto nije bio na prošloj sjednici UO. 
 
 
Sa 15 glasova „ZA“, 1 glas „SUZDRŽAN“ (g. Pintar) i 4 glasa „PROTIV“ (g. Taritaš, g. Tomić, g. Fajdetić i 
g. Mravak) Upravni odbor HPS-a je većinom glasova prihvatio zapisnik sa sjednice UO od dana 29. rujna 
2023. 
 
(G. Mrđen je glasovao „PROTIV“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu 
pribrojani ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi 
promijenio donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 3. Potvrđivanje novoga pašnog povjerenika (zamjena) udruge pčelara „Hrvatsko 
zagorje” Zabok 
Sa 20 glasova „ZA“ Upravni odbor HPS-a je potvrdio zamjenu pašnog povjerenika Udruge pčelara 
„Hrvatskog zagorje“ Zabok, čime je za pašnog povjerenika izabran g. Božidar Ladišić (Hižakovec 2, 
Donja Stubica, OIB: 62493589063). 
 
(G. Mrđen je glasovao „ZA“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu pribrojani 
ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi promijenio 
donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 4. Donošenje odluke o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije 
pčelara i pčelinjaka i ažuriranja podataka u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2024. godinu 
Predsjednik Kocet je u materijalima dostavio obrazloženje prijedloga visine iznosa naknade za poslove 
ažuriranja Evidencije pčelara i pčelinjaka koje obavljaju povjerenici pašnog reda kako slijedi: „Predlažemo 
da se pašnim povjerenicima za posao ažuriranja podataka u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2024. 
godinu dodijeli naknada u  iznosu od 0,24 Eura po evidentiranoj košnici. 
Razrada troška: 
 

R.br Broj košnica Po košnici Bruto Ukupno sa zdravstvenim (7%) 

1. 470 000 0,24 112 800 120 696 

2. 462 000 (2023 g.) 0,24 110 880 118 641 

3. 480 000 0,24 115 200 123 264 

 
Temeljem ugovora o dodijeli financijskih sredstava za poslove ažuriranja u 2024. godini na raspolaganju 
imamo 126.087, 00 eura što je umanjene u odnosu na prošlu godinu za 7 000 Eura. 
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Dosadašnji model je ipak zadržan odlukom ministrice poljoprivrede nakon našeg inzistiranja da se ovaj 
posao ne vodi preko sektorske intervencije gdje je za taj posao bilo predviđeno 100 000 eura, a stvarni 
iznos isplaćen za naknadu posla povjerenicima bi bio još i daleko manji. 
Uvidom u predloženu mjeru 73.12 ruralnog razvoja gdje se SO koeficijent za prihvatljivost projekta dignuo 
na vrijednost OPG-a na 15 000 Eura postoji realna mogućnost i od povećanja broja košnica u evidenciji 
što je naravno nepredvidljivo. 
Sa ovim prijedlogom iznosa od 0,24 euro centa imamo dovoljno prostora i za nabavu uredskog materijala 
i opreme te određenu sigurnost da sredstvima iz članarine  nećemo morati platiti razliku uslijed može 
bitnog značajnijeg povećanja broja košnica.“ 
 
 
Sa 19 glasova „ZA“, 1 glas „SUZDRŽAN“ (g. Tomić) Upravni odbor HPS-a je većinom glasova donio 
odluku o dodjeli sredstava za obavljanje poslova vođenja Evidencije pčelara i pčelinjaka i ažuriranja 
podataka u Evidenciji pčelara i pčelinjaka za 2024. godinu u iznosu od 0,24 EUR/ ažuriranoj košnici. 
 
(G. Mrđen je glasovao „SUZDRŽAN“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu 
pribrojani ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi 
promijenio donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 5. Donošenje odluke o novim cijenama pretplate i oglašavanja 
Predsjednik Kocet je u materijalima dostavio prijedlog novih cijena oglašavanja kako slijedi: „Predlažemo 
ispred stručnih službi nove i korigirane cijene oglasa pod A), te novost u popustima pod B) da predsjednik 
Saveza ima mogućnost dodatnog popusta kada ocijeni da istim može pridobiti novog oglašivača i pod C) 
predlažemo da član HPS-a umjesto dosadašnjeg 1. oglasa može predati 2 oglasa besplatno. Jedan dio 
najskupljih oglasa (1/1) smo predložili smanjenje cijene , a drugi dio oglasa zaokružili na veće vrijednosti. 
Cilj ovih mjera je povećati zainteresiranost zakupa naših stranica te u stvoriti veće prihode od istih. 
 
PREDLAŽEMO CIJENE OGLAŠAVANJA KOMERCIJALNIH OGLASA U ČASOPISU HRVATSKA 
PČELA (2024.g.) 
A)  
                                (širina x visina)      IZNOS 
1/1 u boji – zadnja vanjska............(16X23 cm)  - 4.200,00 kn - 557,44 eura - 450,00 eura 
1/1  u boji – zadnja unutarnja .......(16X23 cm)  - 400,00 eura 
1/2 u boji .......................................(16x12 cm)   - 2.500,00 kn - 331,81 eura - 350,00 eura 
1/3 u boji .......................................(16x7,5 cm)  - 1.800,00 kn - 238,90 eura - 250,00 eura 
1/4 u boji ......................................(16x6, 8x12) - 1.300,00 kn - 172,54 eura - 200,00 eura 
1/8 u boji ......................................(5x8, 5x8 cm) - 650,00 kn -   86,27 eura - 95,00 eura 
 
Mali oglas.............za nečlanove saveza i za članove saveza od trećeg oglasa na više  1 euro 
po riječi. 
B) 
Popusti: 
oglas  4x  popust  10% 
oglas  5-8x  popust  20% 
cijela  godina  popust  30% 
Dodatan popust koji može odobriti predsjednik Saveza  do 10 % 
Svaki pčelar član saveza može besplatno oglasiti 2 oglasa.(do sada 1.)“ 
 
G. Mravak navodi da samo ako svim oglašivačima budu isti uvjeti oglašavanja po veličini oglasa, a ne da 
netko može odlučivati sam po vlastitom izboru pa makar to bio i predsjednik HPS-a, inače je protiv. 
 
G. Fajdetić nema ništa protiv korekcije cijena, ali smatram da jedna osoba (u ovom slučaju predsjednik) 
ne bi smjela imati ovlasti da sama odlučuje o dodatnim popustima. 
 
 
Sa 16 glasova „ZA“, 1 glas „SUZDRŽAN“ (g. Taritaš) i 3 glasa „PROTIV“ (g. Tomić, g. Fajdetić i g. 
Mravak) Upravni odbor HPS-a je većinom glasova donio odluku o novim cijenama pretplate i oglašavanja 
časopisu „Hrvatska pčela“ u skladu s gore navedenim prijedlogom predsjednika Koceta. 
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(G. Mrđen je glasovao „PROTIV“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu 
pribrojani ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi 
promijenio donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 6. Donošenje odluke o brisanju iz članstva Saveza Udruge pčelara „Kastav“ (Kazimira 
Jelušića 7, OIB 59670722246) 
Sa 20 glasova „ZA“ Upravni odbor HPS-a je donio odluku o brisanju iz članstva Saveza Udruge pčelara 
„Kastav“ (Kazimira Jelušića 7, OIB 59670722246) temeljem članka 23. Statuta Saveza kojim je propisano 
da će se udruga brisati iz članstva Saveza, ako za razdoblje duže od jedne godine ne plati članarinu. 
Napominje se da je Udruga pčelara Kastav zadnji put Savezu platila članarinu dana 2. lipnja 2021. 
 
(G. Mrđen je glasovao „ZA“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu pribrojani 
ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi promijenio 
donesenu odluku UO.) 
 
 
AD/ TOČKA 7. Donošenje prijedloga financijskog plana i programa za 2024. te utvrđivanje 
godišnjeg financijskog plana, plana rada Saveza te financijskog izvješća Saveza za prethodnu 
poslovnu godinu 
G. Gašparević postavlja upit kako slijedi: „U prijedlogu novog financijskog plana za plaće djelatnika 
planira se utrošiti 92.693,00 EU, u 2024. U izvješću za 2023 financijskoga plana za plaće djelatnika 
utrošeno je 98.491,00 EU. Pitanje, smanjenje od 6.200, 00 EU za plaće djelatnika u novom financijskom 
planu da se pojasni razlika. Također ukupni rashod za djelatnike u izvješću financijskom za 2023 iznosi 
123. 598,00 EU. U novom prijedlogu financijskog plana za 2024 rashodi ukupni za djelatnike planira se u 
iznosu od 115.980,00EU. Pitanje smanjenje od 7.400,00 EU da se pojasni razlika koja se predviđa u 
novom planu.“ 
 
Predsjednik Kocet daje pojašnjenje na upit g. Gašparevića kako slijedi: „U 2024. godini naša kolegica i 
djelatnica Vesna Filmar odlazi u zasluženu starosnu mirovinu u sa 20.05 2024. Smanjenje u kontu plaće 
je upravo ta stavka. Na prvoj sljedećoj sjednici UO u 2024. godini ću predložiti da se na to mjesto nitko ne 
zapošljava do daljnjega. U razgovoru sa tajnikom i voditeljem potpora je dogovoreno da oni preuzmu 
njezin dio posla koji se odnosi na vođenje evidencije članstva (Saša Petrić) i vođenje računovodstvenog 
dijela (Emil Horvatić) što će u konačnici trebati regulirati i novim prijedlogom sistematizacije radnih mjesta 
koje naglašavam, po zakonu o radu nismo čak ni obavezni provesti. Ako u razumnom roku uvidimo da tu 
imamo problema donijeti ćemo neku drugu odluku.“ 
 
G. Tomić komentira dano objašnjenje: „Kocetu da li si svjestan koju si glupost napisao u odgovoru kolegi 
Gašpareviću, tko su zaposlenici da kažu mi ćemo preuzeti posao i da ne trebamo zapošljavati drugu 
osobu. Četiri godine smo na sjednicama UO slušali od Vrbosa kako zaposlenici ne mogu podići glavu od 
silnog posla da on ne stigne s njima razgovarati itd i itd a sad odjednom prihvaćaju se još dodatnog posla. 
To sve ide u pravcu da gubljenjem ovlasti netko će biti višak u Savezu vrijeme će ubrzo pokazati da sam 
u pravu a da sam u pravu i je i tvoja izjava u ministarstvu da se Saši ne bi trebao dati otkaz. Smatram da 
se Saši ne treba dati otkaz nego tebi jer savez vodiš u propast.“ 
 
 
Sa 15 glasova „ZA“, 3 glas „SUZDRŽANA“ (g. Pintar, g. Tomić i g. Mravak) i 2 glasa „PROTIV“ (g. Taritaš 
i g. Fajdetić) Upravni odbor HPS-a je većinom glasova donio prijedlog financijskog plana i programa za 
2024. te utvrdio godišnji financijski plan, plan rada Saveza te financijsko izvješće Saveza za 2022. 
godinu. 
 
(G. Mrđen je glasovao „PROTIV“ izvan roka određenog za glasovanje iz kojeg razloga glasovi nisu 
pribrojani ukupnom zbroju glasova. Napominjemo da dostavljeni glas, da je dan pravovremeno ne bi 
promijenio donesenu odluku UO.) 
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AD/ TOČKA 8. Razno 
G. Taritaš postavlja upit je li stručna služba proslijedila društvu P&G zahtjeve za donacijom koji su 
dostavljeni na traženje Saveza, a u ime PU Bilogora Bjelovar i OPG Balja Garešnica. 
 
Tajnik u ime stručne službe odgovara: „vezano za upit pod točkom Razno – slanje Vašeg prijedloga 
društvu P&G, obavještavamo Vas da su svi pristigli prijedlozi obrađeni i objedinjeni u jednom dopisu; 
čeka se jedino još odgovor Hrvatski šuma (dalje: HŠ) o raspoloživosti sadnica medonosnog bilje (pošto je 
većina predložila sadnju kao oblik donacije) te po zaprimanju odgovora o HŠ, svi pristigli prijedlozi (pa 
tako i Vaš) će biti proslijeđeni društvu P&G, a o čemu ćemo vas sve informirati.“ 
 
G. Mrđen predlaže da Skupština izglasa ukidanje UO. Tako ćemo smanjit bespotrebne troškove savezu. 
 
 
 
Sjednica zaključena dana 23. studenog 2023. u ponoć. 
 

HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 

Zapisničar: 

Emil Horvatić, mag. iur. 

 
 

Dražen Kocet, ing. stroj. 

Predsjednik Saveza 

 

 


